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Maribor, 13. 12. 2022 

 

ZAPISNIK 

5. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 13. 12. 2022 

(S pričetkom ob 13. uri, v Dvorani Borisa Podrecce na Rektoratu UM) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Karin Lešnik (FERI), Jurij Petek (FGPA), Rok Pahič (FKBV), Mo Lipovec 
(FNM), Goran Tomaš (FS), Nejc Benkovič (MF), Matej Makoter Rožmarin (PF),  

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Nina Planinšek (FERI), David Vozlič (FF), Martin Luskar 
(FGPA), Ivan Praznik (FKBV), Marcel Žafran (FKKT), Jakob Škrobar (FNM), Blaž Vičman (FS), Sara 
Ćehić (MF), Pina Slaček (EPF), Liza Škulj (ŠD) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM 

Ostali prisotni: Asja Lešnik (PF), Luka Strajnar (MF), Vasilka Saklamaeva (FERI), Maša Jazbec 
(FF), Marko Miljković (FL), Janja Žerak Vuk (UM), Primož Šajher (UM), Luka Lah (FERI) 

 

Predlagani dnevni red: 
1. Potrditev dnevnega reda 5. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje ŠS UM in 3. korespondenčne seje ŠS UM 
3. Pregled neizvršenih sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Stalne delovne komisije ŠS UM 
6. Imenovanje predstavnikov študentov v organe in komisije UM 
7. Opredelitev prispevka za interesne dejavnosti študentov 
8. Volitve članov Senata UM iz vrst študentov 
9. Razno 

 

AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 5. REDNE SEJE ŠS UM 
 
Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast je pričela 5. redno sejo Študentskega sveta 
Univerze v Mariboru s pozdravom vseh prisotnih, ter zaželela uspešno delo. Prebrala je devet 
predlaganih točk dnevnega reda: 
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1. Potrditev dnevnega reda 5. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje ŠS UM in 3. korespondenčne seje ŠS UM 
3. Pregled neizvršenih sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Stalne delovne komisije ŠS UM 
6. Imenovanje predstavnikov študentov v organe in komisije UM 
7. Opredelitev prispevka za interesne dejavnosti študentov 
8. Volitve članov Senata UM iz vrst študentov 
9. Razno 

 
 
Ker pripomb na predlagan dnevni red ni bilo je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 1 

ŠS UM potrdi dnevni red 5. redne seje ŠS UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 2. POTRDITEV ZAPISNIKOV 
 

Predsedujoča je povedala, da so na e-sejah dostopni zapisniki 4. redne seje ŠS UM z dne 14. 
11. 2022, ter 3. korespondenčne seje ŠS UM z dne 23. 11. 2022.  

Na 4. redni seji ŠS UM je bila ob 5 stalnih točkah obravnavana še podaja mnenja o kandidatih 
za prejemnike Perlachovih nagrad in priznanj UM, imenovani in predlagani so bili predstavniki 
študentov v Komisijo za pritožbe UM, Komisijo za mednarodno in meduniverzitetno 
sodelovanje Senata UM, Statutarno komisijo UM, Komisijo za ocenjevanje kakovosti UM in 
Strokovni svet UKM. Podano je bilo mnenje v postopku imenovanja prorektorja za študentska 
vprašanja, prisluhnili so predstavitvi delovanja UKM Maribor, podali so mnenje k povišanju 
prispevka za knjižnice ter se seznanili z rezultati volitev v študentske svete članic. 

Na 3. korespondenčni seji ŠS UM so obravnavali imenovanje predstavnika ŠS UM v Delovno 
skupino za pripravo študentske ankete. V to je ŠS UM imenoval prorektorico za študentska 
vprašanja, Nomi Hrast. 

Predsedujoča je nato odprla razpravo in vprašala po morebitnih pripombah, ki jih pa ni bilo. 
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Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 2 

ŠSUM potrdi zapisnika 4. redne seje ŠS UM in 3. korespondenčne seje ŠS UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
AD. 3. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 
 

Predsedujoča je sejo nadaljevala s tretjo točko, kjer bi se seznanili s poročilom o neizvršenih 
sklepih, vendar jih ni bilo. 

 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 3 

ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 
AD. 4 POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM  
 
Predsedujoča je povedala, da bo predstavila poročila s sej Senata UM in komisij Senata UM. 

Senat Univerze v Mariboru: 

Na 36. redni seji Senata Univerze v Mariboru so senatorji podali pozitivno predhodno mnenje 
k imenovanju Nomi Hrast z Ekonomsko-poslovne fakultete UM za novo prorektorico za 
študentska vprašanja Univerze v Mariboru. Po imenovanju s strani rektorja in izdani odločbi je 
mandat nastopila 1. decembra 2022. Rektor prof. dr. Zdravko Kačič je senatorjem uvodoma 
podal informacijo o prejeti odločbi Sveta Nacionalne agencije Republike Slovenije za kakovost 
v visokem šolstvu, s katero se akreditacija Univerzi v Mariboru podaljša za obdobje petih let, 
kar je, skladno z Zakonom o visokem šolstvu, maksimalno obdobje podaljšanja akreditacije 
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visokošolskega zavoda. Na Univerzi v Mariboru bodo tako tudi v prihodnje skrbeli, da bodo 
sledili začrtani poti razvoja z uresničevanjem strateških ciljev in z upoštevanjem standardov 
kakovosti evropskega visokošolskega prostora. 

V nadaljevanju so senatorji obravnavali spremembe študijskih programov in sprejeli besedilo 
Razpisa za vpis v dodiplomske in enovite magistrske študijske programe v študijskem letu 
2023/2024, ki med drugim na dentalni medicini predvideva dodatna štiri vpisna mesta. 

Senat je podprl sodelovanje Univerze v Mariboru pri projektu Olimpijski festival evropske 
mladine v letu 2023, ki bo meseca julija 2023 potekal v Mariboru, v organizaciji Mestne občine 
Maribor in Olimpijskega komiteja Slovenije. UM bi postala s sodelovanjem pri projektu 
pomemben partner, v obliki zagotavljanja nastanitve športnikov, koriščenja univerzitetnih 
objektov, vključevanja študentov v prostovoljske in druge  aktivnosti. 

Senatorji so soglašali z vključitvijo Univerze v Mariboru v Koalicijo CoARA (Coalition for 
Advancing Research Assessment) v vlogi članice Koalicije CoARA. Senat je še potrdil doktorske 
teme in podal soglasja za izvolitev v nazive visokošolskih učiteljev in sodelavcev ter izvedel 
volitve v naziv redni profesor. 

Komisija za podiplomski študij:  

Predsedujoča je povedala, da so na 29. seji Komisije za podiplomski študij obravnavali 
spremembe študijskih programov na FZV UM, FGPA UM, FS UM, GING FS, FGPA, EPF UM in 
FKKT UM. Prisotni člani so podali pozitivno mnenje k vsem spremembam ter predlagali Senatu 
UM, da spremembe sprejme. Obravnavali so še potrditev doktorskih tem. 

Komisija za dodiplomski študij: 

Predsedujoča je podala poročilo s 24. redne seje KDŠ Senata UM, na kateri je komisija  
obravnavala spremembe dodiplomskih študijskih programov, in sicer FKKT UM, FNM UM, FS 
UM in GING UM. Komisija je obravnavala razpis za vpis v dodiplomske in enovite magistrske 
študijske programe za študijsko leto 2023/2024. Komisija je obravnavala spremembo vloge za 
akreditacijo študijskega programa za izpopolnjevanje Koordinator informacijskih dejavnosti 
FNM UM.  

Statutarna komisija UM: 

Predsedujoča je podala poročilo s 15. redne seje Statutarne komisije UM, kjer so obravnavali 
razpis javne obravnave osnutka Sprememb in dopolnitev Statuta UM ter sprejeli umik 
predloga za obravnavo osnutka Pravilnika za pridobitev in uporabo internega naziva 
strokovnjak iz prakse, zaradi prevelike količine pripomb, ki zahtevajo korenito spremembo 
pravilnika. Zaenkrat veljajo interni pravilniki na članicah, v kolikor jih imajo.  
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Predsedujoča je poročilo še dopolnila in povedala, da je med spremembami in dopolnitvami 
Statuta UM tudi vpeljava novih komisij in organov (Komisija za podeljevanje priznanj 
pomembnih umetniških del ter določitev osebe, ki bi opravljala delo rektorja, v primeru 
prenehanja funkcije), določitev možnosti imenovanja pomočnikov rektorja za določena 
področja, ustanovitev Znanstvenega sveta UM, kot najvišjega strokovnega telesa v okviru 
stabilnega financiranja znanstvenoraziskovalne in inovacijske dejavnosti ter opredelitev 
volilne pravice za volitve v Poslovodni odbor članic. Prav tako se črta omejitev števila izvolitev 
v naziv asistent.  

Upravni odbor: 

Predsedujoča je povedala, da so na 19. redni seji Upravnega odbora Univerze v Mariboru 
članice in člani po daljši razpravi podali soglasje za sodelovanje Univerze v Mariboru pri 
projektu Olimpijski festival evropske mladine 2023. Gre za največji in edini več panožni 
dogodek za najboljše mlade športnike v starosti med 14. in 18. letom iz Evrope. Zaradi izvedbe 
festivala bo UM podala v uporabo prostore Univerzitetnega športnega centra Leona Štuklja, 
Pedagoške fakultete, Filozofske fakultete in Fakultete za naravoslovje in matematiko. 
Študentski domovi UM so v dogovorih za zagotovitev bivalnih kapacitet za udeležence 
festivala. 

Predsedujoča je dodala, da se pojavljajo vprašanja iz vrst študentov, ki jih skrbi, kam in kako 
bojo izseljeni, prav tako pa je omenila pomisleke, ki so bili na seji izpostavljeni, glede varnosti 
dokumentov na FF, FNM in PEF, kajti prostori trojčka fakultet bodo odprti za aktivnosti, 
povezane z OFEM-om. 

V nadaljevanju je Upravni odbor potrdil izhodišča za izračun šolnin za naslednje študijsko leto 
in podal soglasje k povečanju števila vpisnih mest na enovitem magistrskem študijskem 
programu 2. stopnje Dentalna medicina na Medicinski fakulteti UM. Gre za dodatna štiri 
mesta, ki jih bo fakulteta financirala iz lastnih sredstev. Razlog za omenjeno povečanje števila 
vpisnih mest je v tem, da gre za izobraževanje deficitarnih poklicev, tudi vložena prijava na 
javni poziv za (so)financiranje investicijskih projektov javnih visokošolskih zavodov s področja 
zdravstva z namenom zagotavljanje vzdržnega in odpornega zdravstvenega sistema ter za 
učinkovito uresničevanje pravic do zdravstvenega varstva. 

Z namenom podpore zagotavljanja dostopa do mednarodne znanstvene literature in 
podatkovnih zbirk, so članice in člani UO podali soglasje k sofinanciranju skupnih nalog 
knjižničnega sistema in razvoja Digitalne knjižnice Univerzitetne knjižnice Maribor. 

Zaradi dejstva, da je UM s strani MIZŠ v mesecu oktobru prejela novi sklep o dodelitvi sredstev 
za študijsko dejavnost visokošolskih zavodov za obstoječo leto, ki UM dodeljuje dodatna 



 
 

Slomškov trg 15 
2000 Maribor, Slovenija 

 

www.ssum.um.si | studentskisvet@um.si | T +386 2 23 55 345 | TRR: SI56 0110 0603 0709 059| ID: SI71674705 

sredstva v višini 2 mio, je UO v nadaljevanju seje obravnaval in tudi potrdil novo razdelitev 
sredstev. 

Po končani redni seji, se je nadaljevala 13. izredna seja, na kateri so prisotni člani potrdili 
rebalans finančnega in kadrovskega načrta UM za leto 2022. 

Habilitacijska komisija:  

Predsedujoča je podala poročilo 33. seje Habilitacijske komisije, kjer so obravnavali poročilo o 
neizvršenih sklepih, predloge za izvolitev v nazive redni profesor, izredni profesor, docent, 
asistent, strokovni sodelavec in znanstveni sodelavec. Ugotovljeno je bilo, da vsi kandidati 
izpolnjujejo pogoje za izvolitev, zato je Habilitacijska komisija predlagala Senatu UM, da poda 
soglasje k njihovim izvolitvam. Sledila je obsežna razprava o možnostih izvajanja pedagoškega 
procesa v angleškem jeziku in trenutni slovenski zakonodaji, ki to preprečuje.  

Komisija za ocenjevanje kakovosti:  

Predsedujoča je besedo predala Karin Lešnik, ki je podala poročilo o delu Komisije za 
ocenjevanje kakovosti. Povedala je, da so na 16. redni seji, sprejeli novega člana komisije, se 
seznanili s podaljšanjem akreditacije NAKVIS, obravnavali izvedbo samoevalvacije članic v letih 
2021 in 2022, ter se seznanili z aktivnostmi in akcijskim načrtom spolne enakopravnosti na 
UM. 

Predsedujoča se je zahvalila za podano poročilo. 

 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 4 

ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata 
UM. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 5. STALNE DELOVNE KOMISIJE ŠS UM 

Predsedujoča je povedala, da je 5. točka dnevnega reda Stalne delovne komisije ŠS UM postala 
stalna točka na sejah ŠS UM. Povedala je še, da je bila uspešno izvedena krvodajalska akcija v 
novembru, kjer je kri darovalo skoraj 30 študentov. Izveden je bil tudi projekt o dnevu boja 
proti AIDS-u. Za oba projekta se je zahvalila Anji Kotnik.  
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Prisotne je seznanila z odstopnima izjavama dveh predsednikov stalnih delovnih komisij, to sta 
Anja Kotnik in Luka Strajnar. Oba sta odstopila zaradi preobremenitve s študijskimi 
obveznostmi. Prav tako se je predsedujoča obema zahvalila za dosedanje delo. Nato je 
predstavila delo posameznih komisij v preteklem mesecu: 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA SOCIALNE IN ZDRAVSTVENE ZADEVE 

Prorektorica je predstavila poročilo komisije. Še enkrat je omenila krvodajalsko akcijo in dan 
ozaveščanja o AIDS-u. Spomnila je na projekt zbiranja igrač in sladkarij, ki sta ga prevzeli Nina 
Planinšek in Vasilka Saklamaeva. Pozvala je k aktivnemu sodelovanju na projektu, ki traja do 
16. decembra 2022. Pozvala je, da naj članice zbrane stvari dostavijo na Rektorat UM, e-pošto 
s potrebnimi informacijami bodo še prejeli. Zahvalila se je koordinatoricama za delo. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA ŠTUDIJSKE ZADEVE 

Prorektorica je predala besedo Luki Strajnarju, prodekanu za študentska vprašanja Medicinske 
fakultete UM. Povedal je, da so bili produktivni na področju habilitacij in študentske ankete, 
pripravili so predstavitev, ki bo deljena med predstavnike. Pripravlja se priročnik za študente 
predstavnike. Prisotne je seznanil s svojo odstopno izjavo in povedal, da mu zmanjkuje časa za 
sodelovanje v komisiji, zato je podal odstopno izjavo, ob tem izkazal voljo do sodelovanja in 
pomoči pri prihodnjih aktivnostih. Prorektorica se mu je zahvalila za delo. Omenila je, da  
razmišljajo o interaktivnem in digitalnem priročniku. Izobraževanje za predstavnike bo 
organizirano, ampak je prestavljeno na februar 2023, sestavljeno bo iz dveh delov, pri čemer 
bo prvi del predavanje o študentskem predstavništvu in nato predavanju na tematiko 
‘’argumentiranje stališč in retorika’’, izobraževanje pa bo potekalo v dveh terminih. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA OBŠTUDIJSKE ZADEVE 

Predsedujoča je povedala, da so potekali 4 dogodki v sklopu Akademije karierne vizije, na 
katerih je bila udeležba malce nižja od pričakovane, z izjemo zadnjega dogodka, na katerega 
so bile povabljene slovenske vplivnice. Prorektorica je pozvala, da se člani teh dogodkov 
udeležujejo. Zahvalila se je Aneju M Irgoliču, Asji Lešnik in Nini Planinšek za vložen trud pri 
organizaciji vseh dogodkov. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA MEDNARODNE, ZUNANJE IN RAZISKOVALNE ZADEVE 

Predsedujoča je besedo predala Vasilki Saklamaevi, ki je pozdravila prisotne. Povedala je, da 
so imeli sestanek z ATHENA, razpravljali so o novi sestavi Student Board-a. Na naslednji seji, 
13. januarja 2023 bodo izvolili nove člane za funkcije. Prisotne je seznanila s Hackatlonom na 
temo ‘’trajnosti’’, ki bo potekal v različnih državah članicah znotraj ATHENE, pri čemer bo vsaka 



 
 

Slomškov trg 15 
2000 Maribor, Slovenija 

 

www.ssum.um.si | studentskisvet@um.si | T +386 2 23 55 345 | TRR: SI56 0110 0603 0709 059| ID: SI71674705 

izmed univerz izvedla hackaton na določeno temo trajnosti. Vljudno je prosila za ideje o 
izvedbi in povabila k sodelovanju pri organizaciji. 

PREDSTAVNICA ZA STIKE Z JAVNOSTJO 

Predsedujoča je besedo predala Nini Planinšek. Povedala je, da ni novih stvari, še enkrat je 
prosila in pozvala k sodelovanju v akciji zbiranja igrač in sladkarij. 

 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 5.1 

ŠSUM se seznani s poročili predsednikov stalnih delovnih komisij ŠSUM z izvedenimi 
projekti in z aktivnostmi na projektih, ki so v pripravi. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

 

SKLEP 5.2 

ŠSUM se seznani z odstopno izjavo Anja Kotnik z mesta predsednice Stalne delovne 
komisije za socialne in zdravstvene zadeve in z odstopno izjavo Luke Strajnarja z mesta 

predsednika Stalne delovne komisije za študijske zadeve.  

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

 

AD. 6 IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV ŠTUDENTOV V ORGANE IN KOMISIJE UM 
 

Predsedujoča je povedala, da je 5. decembra 2022 ŠS UM prejel poziv za podajo predloga za 
imenovanje članov Habilitacijske komisije iz vrst študentov do katerega je prišlo zaradi 
odstopa člana ter namestnike člana, Jana Jezerška ter Laure Lupše. Poslan je bil poziv za oddajo 
kandidatur za člana in namestnika člana Habilitacijske komisije, prejeti sta bili dve prijavi: 

- Luka Lah je podal kandidaturo za člana Habilitacijske komisije 
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- Nina Planinšek je podala kandidaturo za namestnico člana Habilitacijske komisije 

Povedala je, da so kandidature dostopne na e-sejah. 

 

Predsedujoča je povedala, da se mora ŠS UM najprej seznaniti z odstopnima izjavama članov, 
zato je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

SKLEP 6.1 

ŠSUM se seznani z odstopno izjavo Laure Lupše z mesta člana Habilitacijske komisije 
Senata UM in odstopno izjavo Jana Jezerška z mesta namestnika člana Habilitacijske 

komisije Senata UM. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Predsedujoča je nato predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

 

SKLEP 6.2 

ŠSUM predlaga študenta Luko Laha (FERI) za člana Habilitacijske komisije UM, za preostalo 
mandatno dobo, tj. do 30. 9. 2023. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

SKLEP 6.3 

ŠSUM predlaga študentko Nino Planinšek (FERI) za namestnico člana Habilitacijske 
komisije UM, za preostalo mandatno dobo, tj. do 30. 9. 2023. 

 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Predsedujoča je dodala, da je Nina Kotnik podala odstopno izjavo iz Delovne skupine za 
tutorski sistem UM, ki je bila vzpostavljena z namenom ureditve poenotenega tutorskega 
sistema na Univerzi. S tem razlogom je predlagala, da se v delovno komisijo imenuje študenta 
Aneja M Irgoliča. 
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Članica ŠS UM Mo Lipovec (FNM) je postavila vprašanje o namenu poenotenja tutorskega 
sistema? Vprašala je, da če ima članica vzpostavljen sistem, zakaj ga bi spreminjali?  

Predsedujoča je pojasnila, da je cilj imeti enoten standard za vse tutorje na vseh članicah. 
Najprej bi se identificiralo sisteme, po katerih delajo članice. Postavili bi se dolgoročni načrti 
za vlaganje v tutorstvo. Delovna skupina naslavlja tudi drugo vprašanje o vzpostavljenih 
sistemih. Več prisotnih je podprlo imenovanje Aneja M Irgoliča.  

Član ŠS UM Matej Makoter Rožmarin (PF) je izpostavil skrb, kako poenotiti sisteme po 
fakultetah. Prorektorica je pove dala, da je prehitro že zdaj govoriti o poenotenju. Želi si, da v 
delovni skupini sodeluje nekdo, ki je pripravljen izpostavljati problematike in zastopati mnenja 
študentov. 

Nadomestna članica ŠS UM Sara Ćehić (MF) je postavila vprašanje kakšne spremembe bo 
prinesla delovna skupina?  

Predsedujoča je povedala, da odgovora še ni, ker je zadeva še v zametkih. V primeru celotnega 
prenosa sistema na UM, bi le-ta tudi to koordinirala. Predsedujoča je izpostavila željo, da se 
vzpostavijo sistemi tudi na članicah, kjer tutorstva ni. 

Sara Ćehić (MF) je predstavila delovanje tutorstva na MF, kjer si ga organizirajo sami. 
Predlagala je, da v delovno skupino sprejmejo nekoga, ki je koordinator tutorjev na svoji 
fakulteti.  

Mo Lipovec (FNM) je postavila vprašanje,  kako bo potekalo glasovanje o zadevah, vezanih na 
poenotenje sistema?  

Prorektorica je pojasnila, da je delo komisije v teku in da bo član, ki se ga imenuje v to komisijo 
lahko v bodoče poročal o predlogih in morebitnih odločitvah komisije tudi Študentskemu svetu 
UM. 

Matej Makoter Rožmarin (PF) je poudaril, da se mu zdi pomembno, da tutorstvo ostane 
plačano. Prisotni so izrazili strinjanje, da UM pomaga pri oglaševanju tutorstva. Nina Planinšek 
je povedala, da je težko pripraviti skupno promocijo ravno zaradi različnih sistemov. 

 

Predsedujoča je nato predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6.4 

ŠSUM predlaga študenta Aneja M. Irgoliča (PF) za člana Delovne skupine za tutorski 
sistem UM. 
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Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

AD. 7 OPREDELITEV PRISPEVKA ZA INTERESNE DEJAVNOSTI ŠTUDENTOV 
 

Predsedujoča je povedala, da se skladno s spremenjenim 77. členom Zakona o urejanju 
položaja študentov  študentom za redni in izredni študij na javnih visokošolskih zavodih ne 
sme zaračunavati vpisnih stroškov (stroški izbirnih postopkov, vpisna dokumentacija, indeks, 
študentska izkaznica ipd.). Drugi prispevki za študij se študentom zaračunajo po dejanskih 
materialnih stroških, ki jih imajo javni visokošolski zavodi.  Skladno z dikcijo zakona se sme 
zaračunati dejanske stroške. V našem primeru zaračunavamo stroške izvajanja interesne 
dejavnosti, ki jih izvajajo študentski sveti članic, ki so sofinancirani s strani ŠS UM. Pri tem gre 
za dejanske materialne stroške izvajanja interesne dejavnosti in projektov na članicah. 
Povedala je, da ŠS UM vsako leto v potrditev prejme cenike za prihajajoče študijsko leto, sedaj 
je potrebno potrditi predlog imena postavke in višino, ki se mora predhodno potrditi tudi na 
Upravnem odboru UM. 
Predlagana je sprememba imena postavke »Prispevek za delovanje ŠS« v »Prispevek za 
interesno dejavnost študentov«. To pomeni, da ime postavke nakazuje, da gre za prispevek za 
izvedbo interesnih aktivnosti za študente, kar študentski sveti članic tudi počnejo.  Pomembno 
je vedeti tudi, da sofinanciranje ŠS članic prihaja le delno iz zneska stroškov ob vpisu, pretežno 
prihajajo sredstva iz Uredbe MIZŠ.  
Glede na porast stroškov izvedbe projektov in stroškov dela, ki se poznajo tudi v višjih stroških 
predavateljev, izvajalcev tečajev, materialov ipd., je ŠS UM predlagala 11 % povišanje 
prispevka, ki je do sedaj znašal 3 EUR, zvišan prispevek pa bi znašal 3,33 EUR.  
 
Predsedujoča je odprla razpravo. Na vprašanje, ali se stroški povišajo na ravni ŠS UM ali vseh 
članic predsedujoča odgovori, da bo poenoteno za celotno UM, razen dejanski materialni 
stroški. Liza Škulj (ŠD) je izkazala skrb, do katere mere smo pripravljeni višati stroške? 
Prorektorica je povedala, da je finančni načrt študentskega sveta omejen in da gre za majhen 
znesek. Pove se, da se pričakuje tudi dvig minimalne urne postavke za študentsko delo v 
prihajajočih mesecih, kar bo finančni načrt še dodatno obremenilo. Ob sprejetju predloga, gre 
ta v potrditev na Upravni odbor UM. 

 

Predsedujoča je nato predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 
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SKLEP 7.1 

ŠSUM predlaga preimenovanje postavke »Prispevek za delovanje ŠS« v Ceniku vpisnih 
stroškov za dodiplomski in podiplomski študij UM za študijsko leto 2023/24 v »Prispevek 

za interesno dejavnost študentov«.“ 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 7.2 

ŠSUM predlaga »Prispevek za interesno dejavnost študentov« v Ceniku vpisnih stroškov za 
dodiplomski in podiplomski študij UM za študijsko leto 2023/24 v višini 3,33 EUR. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

AD. 8 VOLITVE ČLANOV SENATA UM IZ VRST ŠTUDENTOV 
 

Predsedujoča je povedala, da je bil zaradi odstopa člana Senata UM, Benjamina Habinca, izdan 
Sklep o razpisu volitev za nadomestnega predstavnika študentov v Senat UM. V skladu z 2. 
odstavkom 250. člena Statuta UM v Senat univerze ŠS univerze izvoli predstavnike, ki morajo 
imeti status študenta, tako da ima Senat univerze najmanj 1/5 izvoljenih članov študentov. 
Mandatna doba članov Senata univerze je štiri leta, predstavnikov študentov pa dve leti. 
Novoizvoljenemu predstavniku bo potekla mandatna doba z dnem, ko bi potekel mandat 
predstavniku, namesto katerega je bil izvoljen, to je z dnem 31. 5. 2023.  

Kandidacijski postopek se je zaključil 21. 11. 2022 ob 12.00. Komisija za odpiranje kandidatur 
je ugotovila, da sta do roka prispeli dve kandidaturi, in sicer kandidatura Tise Lije Šober (EPF) 
in kandidatura Jerneja Frangeža (FERI). Dopolnitev kandidatur ni bilo. 

Predsedujoča je pozvala predsednici Študentskih svetov FERI in EPF, da predstavita kandidate. 
Nato je podala predlog za oblikovanje komisije za izvedbe volitev – Nina Planinšek 
(predsednica), Nejc Benkovič in Matej Makoter Rožmarin (člana). 

Predsedujoča je nato predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 8.1 
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ŠS UM za potrebe izvedbe volitev nadomestnega člana Senata UM iz vrst študentov 
imenuje komisijo v naslednji sestavi: Nina Planinšek (FERI) kot predsednica ter Nejc 

Benkovič (MF) in Matej Makoter Rožmarin (PF) kot člana. 
 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
Nato so člani pristopili k postopku izvedbe volitev. 

Po končanih volitvah je predsednica komisije podala poročilo o poteku volitev. Jernej 
Frangež je prejel 5 glasov, Tisa Lija Šober pa 8 glasov. Za preostalo mandatno dobo je bila 
izvoljena Tisa Lija Šober. 

Predsedujoča je nato predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 8.2 

ŠS UM na podlagi izvedenih tajnih volitev ugotavlja, da je za nadomestnega člana Senata 
UM iz vrst študentov izvoljen/a Tisa Lija Šober (EPF), za preostalo mandatno dobo, tj. do 

31. 5. 2023. 
 
Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 11 RAZNO 
 

Predsedujoča je ugotovila, da pod točko razno ni bilo želje po razpravi.  

Seja se je zaključila ob 14:46. 

 

Nomi Hrast, l. r. 

prorektorica za študentska vprašanja 

Univerze v Mariboru 
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